



دائرة الثقافة والسياحة
DEPARTMENT OF CULTURE
AND TOURISM

19/03/2020

Messers/ Tourism Establishment General
Managers, Events organisers,

Venues Owners, Night Clubs, Tourist Restaurants

Circular No. 17/2020

Subject: Continuation of Abu Dhabi Events Ban

Greetings,

With reference to the circular no (13) 2020 dated 13 March 2020 and in line with the preventative measures for Coronavirus (COVID-19), the Department of Culture and Tourism — Abu Dhabi is instructing all tourism establishments, events organisers and venues owners in Abu Dhabi Emirate to comply with the following:

- Continuation of ban on all events
- Continuation of ban on operating night clubs.

The above for your strict adherence effective from date of circular until the end of March. Updates will be shared on regular basis.

Kindly note that DCT inspectors will be visiting tourism establishments to ensure adherence to these instructions.

Your compliance with the above is required, noting that legal measures will be taken against any violators pursuant to applicable legislation.

Kind Regards.

Department of Culture and Tourism

السادة/ مدراء المنشآت السياحية، منظمي الفعاليات، ملاك القاعات،

النوادي الليلية والمطاعم السياحية المحترمين

تعميم رقم 17/2020

الموضوع: استمرار الحظر على إقامة الفعاليات في إمارة أبوظبي

تحية طيبة وبعد،

بالإشارة الى التعميم المرسل رقم (12) 2020 بتاريخ 13 مارس 2020، وتماشياً مع التدابير الوقائية الخاصة بفيروس كورونا (كوفيد-19) توجه دائرة الثقافة والسياحة - أبوظبي جميع المنشآت السياحية والفندقية، منظمي الفعاليات وملاك القاعات في إمارة أبوظبي بما يلي:

- استمرار الحظر على إقامة جميع الفعاليات .
- استمرار الحظر على تشغيل النوادي الليلية.

يرجى الالتزام بتطبيق الوارد أعلاه من تاريخه ولغاية نهاية شهر مارس 2020، وسنوافيكم بالمستجدات حال ورودها.

يرجى العلم أنه سيتم تفنيد المنشآت السياحية وجميع مرافقها من قبل مفتشي الدائرة للتحقق من الالتزام بهذه التعليمات.

أملين منكم التقيد بما أشرنا إليه تفادياً للإجراءات القانونية التي ستتخذ بشأن المخالفين وفق التشريعات النافذة .

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.

دائرة الثقافة والسياحة

